
Dirbtuvės  
PATS SAU

Šis tekstas yra parašytas lengvai suprantama kalba.

Lengvai suprantama kalba reikalinga žmonėms,

kuriems yra sunku suprasti ir perskaityti įprastus tekstus.

Lengvai suprantama kalba padeda žmonėms 

sužinoti naujos informacijos.

Tokių tekstų jau yra įvairiose pasaulio šalyse.

Europos lengvai suprantamos kalbos simbolis. 

Daugiau informacijos rasite čia: 

https://www.inclusion-europe.eu/easy-to-read/
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Dirbtuvės PATS SAU

Bibliotekoje yra dirbtuvės,

kurių pavadinimas yra PATS SAU.

Dirbtuvės yra patalpos,

Kuriose rasi daug įrankių ir medžiagų.  

Čia galima ką nors pasigaminti. 

Dirbtuvėse gali lankytis vaikai iki 18 metų.

Vaikai iki 12 metų dirbtuvėse negali lankytis vieni.

Tai reiškia, kad su jais kartu turi ateiti ir

suaugęs žmogus.

Šiose dirbtuvėse vaikai gali, pavyzdžiui:

	 •	susikurti kažką smagaus,

	 •	pasitaisyti sugedusį daiktą,

	 •	mokytis kurti robotus ir programuoti, 

	 tai reiškia, pavyzdžiui, išmokyti robotą judėti,

	 •	naudotis:

		  o	kompiuteriais,

		  o	konstruktoriais,

		  o	3D spausdintuvu.

Dirbtuvėse laukiame mergaičių ir berniukų.

Jeigu norite apsilankyti dirbtuvėse,

turite užsiregistruoti.

Užsiregistruoti galite:

	 •	telefonu.

		  Mūsų telefono numeris yra

		  (0 5) 239 8580.

	 •	elektroniniu paštu.

Mūsų elektroninis paštas yra

dirbtuvespatssau@lnb.lt 

mailto:dirbtuvespatssau@lnb.lt


Šį tekstą lengvai suprantama kalba rengė:

	 •	Vaikų ir jaunimo literatūros departamento 

		  Aptarnavimo skyriaus darbuotojai

	 •	Vilius Jakubčionis

Šį tekstą lengvai suprantama kalba vertino:

	 •	Aurelijus Krupavičius

	 •	koordinavo Viktorija Pilibaitienė

Nuotraukų autorius:

	 •	Vygaudas Juozaitis3 puslapis iš 3


